
VERANDERING VOOR VOORUITGANG IN 2014

Beste mensen van Kinrooi,

Namens N-VA Kinrooi wens ik jullie en je familie 
een gezond, gelukkig en boeiend 2014 toe.
Gemakkelijke tijden zijn het vandaag niet. Op 
wereldvlak is de crisis nog lang niet bezworen. Maat-

regelen dringen zich dan ook op, willen wij onze welvaart veilig stellen. Ook
hier staan wij voor grote uitdagingen. De N-VA wil werken lonend maken, 
ondernemen aanmoedigen en investeren stimuleren. Om dit te kunnen 
verwezenlijken moeten de huidige structuren ‘structureel’ veranderen.

Op gemeentelijk vlak trekt de N-VA al aan die kar. In de gemeenteraad zetten
we steeds ons beste beentje voor om ervoor te zorgen dat u een fijn leven kan
leiden in Kinrooi. En dat zullen we ook in 2014 blijven doen. Maar we hebben
op lokaal vlak niet alle hefbomen in handen om een beleid te voeren dat u ten
goede komt. Daarom zijn de Europese, federale en deelstaatverkiezingen op 25
mei dit jaar zo belangrijk. Uw stem is dan van doorslaggevend belang om er-
voor te zorgen dat de toekomst van alle inwoners van Kinrooi er beter kan uit-
zien.

Ieder ‘nieuw’ jaar maken mensen goede voornemens. Voor 2014 heeft de N-VA
het voornemen om een nieuwe weg in te slaan. De weg naar verandering. De
weg naar vooruitgang. Kortom, verandering voor vooruitgang.
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Nieuwjaarsreceptie

Van 10 tot 13uur
Zaal ‘Aud Lanker’ 

Kruisstraat 7 - 3650 Lanklaar

Georganiseerd door de 
N-VA-afdelingen As-Niel, Kinrooi, 
Maaseik en Dilsen-Stokkem.

Inschrijven niet verplicht.

Gastspreker: Jan Peumans

Wil je je geliefde, mama of
papa, oma of opa, vriend of
vriendin verrassen met een
zakje chocoladehartjes voor 
Valentijn? Stuur een�mailtje
naar niels.vaneygen@n-va.be.

Zondag

26
JANUARI

2014

Een goed beleid is nodig om uw toekomst
veilig te stellen. Op dat vlak is 2014 een
cruciaal jaar. 
Firmin Snijkers, voorzitter N-VA Kinrooi

We willen de inwoners van�Kinrooi beter in-
formeren over wat er speelt in onze gemeente.
Zo willen we u op regelmatige basis�op de
hoogte houden wat er in de gemeente- en
OCMW-raden�wordt�besproken en beslist. 
Tevens zal er ook geïnformeerd worden over
onze werking.

Geïnteresseerd? Gelieve dan een mail te sturen
naar kinrooi@n-va.be.



Elke inwoner torst meer 
dan 1 300 euro gemeenteschuld

Foutieve berichtgeving in de krant een tijdje geleden zette
N-VA Kinrooi ertoe aan om eens het échte schuldcijfer van
onze gemeente te berekenen. Tijdens de gemeenteraad van
juni werden voor nog eens 4,4 miljoen euro aan leningen
goedgekeurd, waartegen de N-VA protesteerde. Kinrooi
heeft dus per inwoner een schuld van 1 309 euro en niet
van 200 euro. De totale leninglast bedraagt nu 15,7 miljoen
euro. Voor alle duidelijkheid hebben wij dit in twee over-
zichtelijke grafieken gegoten.

‘Ronde van Kinrooi’ is niet meer dan goednieuwsshow

Blijft ‘zinvolle dagbesteding’ voor bewoners ‘t Heemke mogelijk?

kinrooi@n-va.be

Enkele maanden geleden organi-
seerde de meerderheid een ‘Ronde
van Kinrooi’. Wij onthielden hier-
van vooral een weinig geloofwaar-
dige goednieuwsshow à la Di Rupo:
“C’est formidable”. Maar is het wel
zo ‘formidable’?

• Het Gemeenschapscentrum is
bijna klaar. Staat dit centrum (dat
veel te groot is, teveel gekost heeft
en bovendien aan werking en aan
onderhoud nog véél gaat kosten)
wel ten dienste van heel de bevol-
king van Kinrooi? Ondertussen

worden in onze andere kerkdorpen
de parochiezalen afgebroken. Waar
moeten hun verenigingen naar toe?

• De buitenschoolse opvang is ge-
centraliseerd in Kinrooi. Alle
kinderen gaan na de school
met de bus naar Kinrooi. Is
dit de ideale oplossing? Ou-
ders moeten grote verplaat-

singen maken bij het brengen en 
afhalen. De gezellige, knusse
ruimte van voorheen is veranderd
in een te grote, ongezellige en dus
kindonvriendelijke rumoerige
ruimte. De N-VA heeft vanaf het
begin aangehaald dat het bus-
vervoer extra kosten met zich 
meebrengt. Die voorspelling komt
nu ook uit.

• Het zwembad in Maaseik krijgt
een buitenzwembad. Hiermee
hoopt men het deficit te beperken,
terwijl iedereen, behalve onze
meerderheid, ervan overtuigd is
dat de put nog groter gaat worden.
In Dilsen zijn ze gelukkig nog niet
zo gek om aan deze carrousel deel
te nemen.

Wie kent er in Kinrooi ’t Heemke
niet? Al meer dan twintig jaar
ijveren verschillende vrijwilligers,
ouders, familieleden en geënga-
geerde mensen om de inwoners van
Kinrooi met een beperking, die niet
kunnen deelnemen aan het arbeids-
proces, een ‘zinvolle dagbesteding’
te bezorgen.

De deelnemers van ’t Heemke zor-
gen samen met hun begeleiders voor
mooie knutselwerkjes die ze ter spon-
soring en ter overleving van hun wer-
king verkopen. Jullie moeten de
lachende gezichten zien als je met
deze mensen praat over wat zij alle-
maal zelf kunnen realiseren. De ge-
meente en het OCMW hebben sinds
een aantal jaren aan Villa Pax een
ruimte ter beschikking gesteld voor
hun activiteiten. Een ruimte die he-
laas momenteel onvoldoende groot is
om hun werking goed te laten verlo-
pen. Daardoor ontstaan er veilig-
heidsrisico’s. 

Ook hier blijft het beleid talmen en

uitstellen. De N-VA vindt dat de ge-
meentelijke overheid niet echt een
prioriteit maakt van deze groep 
medebewoners. Wij kijken uit naar
snelle en degelijke oplossingen zodat
’t Heemke met gerust gemoed haar
fantastische
werking kan
verderzetten. 

Volgen jullie
met ons dit
probleem ver-
der mee op?

De buitenschoolse kinderopvang 
zorgt voor kopzorgen bij ouders.

THEO SNIJDERS



Repair Café als sociaal contact

Geen vragenuurtje gemeenteraad

N-VA Kinrooi is voorstander van een Repair Café in Kinrooi. Repair Cafés zijn gratis, toegankelijke bijeenkom-
sten, waarop iedereen elkaar op vrijwillige basis kan helpen bij het herstellen van allerhande voorwerpen. Dit gaat
van kleding tot meubels.

Bezoekers nemen van thuis kapotte spullen mee en gaan samen met
de (vrijwillige) handige Harry's aan de slag. In het Repair Café is 
gereedschap en materiaal aanwezig om alle mogelijke herstellingen
uit te voeren.

Het Repair Café is een goed alternatief voor het weggooien van
spullen. Soms is het maar een kleinigheidje dat men nu via deze 
bereikbare weg kan oplossen. Maar het belangrijkste aspect is het 

sociaal contact: dorpsgenoten die elkaar ont-
moeten en helpen, samen naar oplossingen
zoeken en zo (nieuwe) mensen op een verras-
sende manier leren kennen.

Het concept is in 2009 in Nederland bedacht. We zien de laatste jaren dan ook een steile opmars in
Nederland maar zeker en vast ook in Vlaanderen. Eerst startte men Repair Cafés in grotere steden
maar nu is er een evolutie naar kleinere steden en gemeenten. Dus waarom ook niet in Kinrooi? 

N-VA Kinrooi wil dan ook mee aan de kar trekken om dit project te realiseren. De gemeente
kan hier een voortrekkers- en ondersteunende rol in spelen.

In het jongerendebat naar aanloop van de verkiezingen, opperde
Niels Van Eygen voor meer transparantie en openheid van bestuur.
Om meer inspraak van de burger te kunnen verwachten lanceerde
Niels het idee om een vragenhalfuur in te lassen voor of na de
gemeenteraad, waar de inwoners met allerhande vragen rechtstreeks
bij het gemeentebestuur terecht zou kunnen. Dit werd toen door alle
partijen op enthousiasme onthaald.

In het voorjaar haalden
we dit met onze fractie
aan, maar het huidige be-
stuur antwoordde toen
dat men er nog geen

stappen over had genomen of zelfs nog niet over had nagedacht. In 
december herhaalde fractieleider Leon Koolen weer deze oproep. Maar
het antwoord luidde dat dit er in deze legislatuur niet van zou komen.

Een gemiste kans volgens ons. Het idee was nochtans niet zo schokkend.

www.n-va.be/kinrooi

LEON KOOLEN NIELS VAN EYGEN

Een Repair Café
zorgt voor interactie
tussen mensen.

Op dit ogenblik zijn wij met enkele
mensen bezig om een werkgroep
op te richten om jaarlijks activiteiten
te realiseren voor de verschillende
doelgroepen van Kinrooi. Allereerst
denken wij aan een N-VA-dames-
kring om de hele werking te onder-
steunen. Op maandelijkse

vergaderingen kunnen wij dan
samen ideeën uitwisselen en afspra-
ken maken om ze te concretiseren.

Zo willen wij ons engageren voor
kansarmen, kinderen, jongeren,
mensen met een beperking en uiter-
aard ook de senioren.

De ondersteuning van een goed
doel is ook een van onze prioritei-
ten.

Wie zet er samen met ons zijn
schouders onder dit project? Stuur
dan onverwijld een mailtje naar
lut.vaneygen@n-va.be.

LUTGARDE 
VAN EYGEN



Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

nn De heer  nn Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

nn Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

nn Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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“De keuze in 2014 is duidelijk.
Kiest u voor een regering-Di Rupo II?
Of stemt u voor de N-VA?”

Bart De Wever - Voorzitter N-VA

Di Rupo II
of N-VA?
Sociaal-economische
hervormingen en
confederalisme. Dát zijn de
twee krachtlijnen van ons
congres dat het eerste
weekend van februari
plaatsvindt.

• De N-VA wil al wie werkt,
spaart en onderneemt
belonen voor hun inzet. 
Dat betekent: minder
belastingen, een slankere
overheid en schuldafbouw.
Enkel de N-VA durft dat 
te zeggen. Maar alleen zo
kunnen we uit het dal
klimmen. 

• We kunnen slechts
structureel hervormen als
we ook de structuren
hervormen. Daarom 
hebben we confederalisme
nodig. Want als we de
structuren niet hervormen,
dan kunnen we de 
sociaal-economische
maatregelen niet
verankeren.  


